
Bemutatkozás: 

Botka Manó Mátyás vagyok a Nemzetközi igazgatási szak első éves hallgatója. 

Tanulmányaimat ebben az évben kezdtem meg az egyetemen és igyekszem mindenben részt 

venni. Mentoraim támogatásának és biztatásának köszönhetően döntöttem úgy, hogy 

jelentkezem a Hallgatói Önkormányzatba választmányi tagnak.  

Előző iskolámban a Gyöngyösi Berze Nagy János Gimnáziumban tagja voltam a 

Diákönkormányzatnak és igyekeztem a gimnázium közösségi életében részt venni. Több 

program szervezésében és lebonyolításában is részt vettem, többek között a gólyatáborban, az 

alsósok farsangi ünnepségében vagy a karácsonyi puncs és sütemény vásárban.  

A gimnáziumi évek alatt szerzett tapasztalatokat és saját ötleteimet felhasználva szeretném én 

is segíteni a HÖK munkáját. 

 

Program: 

Az egyetemi élet művészeti oldalát szeretném támogatni, megújítani. Ugyan tudom, hogy az 

NKE az közszolgálati és nem egy művészeti egyetem, de a művészet jelenlétére minden 

területen is van szükség.  

Örömhír volt számomra, hogy az egyetemen létezik a Ludovika Show kórus és így nem kell 

abbahagynom az éneklést mint hobbit - szeretném ha ezt az érzést minél több hallgató át tudná 

élni. Ennek érdekében szeretnék szervezni slam poetry és verses esteket, ahol a hallgatóknak 

lehetőségük lenne arra, hogy kedvelt vagy akár saját költeményeiket előadhassák egymásnak 

és a közönségnek.  

Mindemellett olyan kiállítások lebonyolításában is szeretnék segédkezni, ahová a hallgatók egy 

adott témával kapcsolatban tematikus rajzokat és festményeket készíthetnének. A zene 

világnapja alkalmából pedig olyan hangversenyt képzeltem el, ahol zenéhez értő hallgatók 

léphetnének fel, így emlékezve meg a művészet ezen ágáról is. 

 

Záró gondolatok: 

Tudom, így elsős gólyaként még nem kaptam teljes betekintést az egyetemi életbe, a HÖK és a 

különböző szervezetek működésébe, de szeretném mindezt megismerni, a részese lenni és 

segíteni ott ahol tudok. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad 

Botka Manó Mátyás  

 

 


